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Abstract (en)
[origin: WO2014174368A1] The invention relates to a liquid treating and finishing product for washing fabric items in water, in a washing machine,
especially items of clothing or household items. It consists of a mixture comprising at least one basic liquid treatment and finishing substance
consisting of a white, spirit or crystal vinegar and an additional odorous substance. The concentration of vinegar in the mixture is between 94 and
99.9 wt. % in relation to the total weight of the mixture and the concentration of the additional odorous substance in the mixture is between 0.1 and 6
wt. % in relation to the total weight of the mixture. The invention also relates to a method for using said product in said machine.

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet un produit de traitement et de finition liquide pour le lavage a I'eau, dans une machine a laver, d'articles de tissu,
notamment a usage vestimentaire ou domestique. Il est constitué par un mélange comprenant au moins une substance de base de traitement et de
finition liquide consistant en un vinaigre blanc ou d'alcool ou cristal et une substance additionnelle odorante. La concentration du vinaigre dans le
mélange est comprise entre 94 et 99,9 % en poids par rapport au poids total du mélange et la concentration de la substance additionnelle odorante
dans le mélange est comprise entre 0,1 et 6 % en poids par rapport au poids total du mélange. Elle a également pour objet un procédé d'utilisation
dudit produit dans ladite machine.
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